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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis ze 4. zasedání AS FSv, které se konalo dne 21. 6. 2023 

Přítomni: 

Hosté: 

dle prezenční listiny 

děkan prof. Máca, proděkani prof. Kabele, prof. Pavelka, Dr. Vokurka, 

tajemník Dr. Matějka 

Doc. Pazderka zahájil zasedání AS FSv, přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. 

1. Schválení zápisu ze 3. řádného zasedání AS FSv ze dne 26. 4. 2023
2. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca)
3. Výroční zpráva FSv za rok 2022 (prod. prof. Kabele)
4. Závěrečná zpráva o hospodaření FSv za rok 2022 (tajemník Dr. Matějka)
5. Informace z Technické komise (doc. Litoš)
6. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá, Bc. Váňa)
7. Různé

1. Schválení zápisu ze 3. řádného zasedání AS FSv ze dne 26. 4. 2023

K zápisu nebyly připomínky, zápis byl schválen. 

2. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca)

Děkan prof. Máca informoval o aktuálním dění na FSv/ČVUT: 

• Úmrtí prof. Šejnohy, vynikajícího vědce, pedagoga a inženýra, 1. předsedy AS FSv

• Koncem května podepsán rektorem investiční záměr rekonstrukce budovy B, stále
neexistuje dohoda financování rekonstrukce mezi fakultami, FSv schopna uhradit
původní spoluúčast 90 mil., spoluúčast na financování stavebních činností ČVUT
s ostatními fakultami (podíl FSv cca 18 %), využití případných úspor z provozu
rekonstruované budovy, fakulta si dále bude hradit vlastní vybavení (nábytek apod.),
samotná realizace je vždy ohrožována různými faktory (schválení, VŘ, …), významnou
roli ve financování může hrát SFŽP

• Úprava dohody s rektorem o řešení pracovně právních vztahů na fakultách

• Rozpis finančních prostředků ČVUT bude schvalován na podzim 2023, stále probíhají
jednání, oproti roku 2022 předpokládán pokles financí pro FSv 3%, vedoucí středisek
FSv dostanou k dispozici informativní pracovní verzi rozpočtu, rozpočtové
provizorium – bude vydána směrnice
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Proběhla krátká diskuse k rozpočtu ČVUT a FSv a k rekonstrukci budovy B: prof. Máca, prof. 
Vejmelková, prof. Bittnar., Dr. Kašpar, doc. Pazderka, Ing. arch. Černá, prof. Wald. 

3. Výroční zpráva FSv za rok 2022 (prod. prof. Kabele)

Proděkan prof. Kabele (editor) představil Výroční zprávu FSv za rok 2022. Dokument byl AS  
k dispozici na Sharepointu (od 13.6.). Obsah je již několik let standardizovaný. 

Doc. Pazderka otevřel diskusi. K dokumentu nebyly připomínky. 

Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje Výroční zprávu FSv za rok 2022. 

pro: 23| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 23 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 

4. Závěrečná zpráva o hospodaření FSv za rok 2022 (tajemník Dr. Matějka)

Tajemník Dr. Matějka představil Závěrečnou zprávu o hospodaření FSv za rok 2022. 
Dokument byl AS k dispozici na Sharepointu (od 13.6.). Struktura dokumentu je 
standardizovaná již několik let, nově obsahuje informace o průměrných mzdách (důležitá 
informace při poskytování dotací). Zaslané připomínky editačního charakteru byly 
zapracovány. 

Předseda EK prof. Cajthaml informoval, že dokument byl rozeslán členům komise, 
k dokumentu nebyly připomínky. Prof. Cajthaml doporučil dokument ke schválení. 

Doc. Pazderka otevřel diskusi. K dokumentu nebyly připomínky. 

Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje Závěrečnou zprávu o hospodaření FSv za rok 2022. 

pro: 23| proti: 0 | zdržel se: 1 (z 24 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 

5. Informace z Technické komise (doc. Litoš)

Předseda Technické komise doc. Litoš informoval o jednání komise 13. 5., předmětem 
diskuse byly následující body: 

• Vyhodnocení studentské ankety (k dispozici na Sharepointu)

• Tiskové služby a doporučení pro vedení FSv (elektronizace odevzdávání prací tam,
kde je to možné, úprava tiskových služeb, …)

• Webové stránky kateder (diskuse k centrálnímu řešení, šablona, zabezpečení)

• Tříděný odpad

• Snížení ceny kávy do vlastních šálků

• Poskytnutí smluv s provozovateli na FSv (Sharepoint – Technická komise)

K jednotlivým bodům proběhla krátká diskuse: Dr. Litoš, Dr. Matějka, Dr. Kočí, doc. Vašková, 
doc. Pazderka, prof. Wald, prof. Máca. 
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6. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá, Bc. Váňa)

Zástupci FSv v AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) informovali o činnosti AS ČVUT a 
jednotlivých komisí: 

• Schválení změny studijního a zkušebního řádu

• Odložen řád výběrového řízení

• Schválena výroční zpráva za rok 2022

• Výjezdní zasedání

• Centralizace programu „Alumni“

• Fungování ZŠ a MŠ ČVUT

• Rozpočet ČVUT

7. Různé

Prof. Cajthaml se dotázal na personální stav ekonomického oddělení. Informaci poskytl 
tajemník Dr. Matějka, situace se stabilizuje, stále je v řešení pozice hlavní účetní. 

Prof. Polák krátce informoval o zasedání sněmu Rady vysokých škol (financování škol, 
financování doktorandů, statut školitele). 
Proběhla krátká diskuse: prof. Polák, prof. Vejmelková, prof. Wald. 

Ing. arch. Kučera se dotázal na aplikaci kariérního řádu ve vztahu k nové pozici lektora. 
Zodpověděl děkan prof. Máca. 

SKAS informovala o plánovaném výjezdním zasedání AS FSv v termínu 17. – 19. září 
v Herbertově. 

Příští zasedání AS FSv je plánováno 4. 10., dále 1.11., 29.11. a 20.12. od 9:00 v B169. 

Prof. Vejmelková informovala o neformálním setkání senátorů ve středu 21. 6. od 16:00 
v restauraci Na Kotlářce.  

doc. Ing. Jiří Pazderka, Ph.D. 
předseda AS FSv ČVUT 

Zapsal: 
Ing. arch. Jan Kašpar, Ph.D. 
tajemník AS FSv ČVUT 




